
 
 
 
 

 

 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 

ARCHIVERING 

 D.D. 03-10-2024 

 No. 2024.03347 

 Portefeuillehouder: Mackus 

 Team: Maastricht Sport 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
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Betreft: Schriftelijke vragen van de Maastrichtse VVD inzake capaciteitsdruk op de sporthallen. 

 
Geacht college, 

 
Als VVD hebben we gesprekken gevoerd met enkele binnensportverveningen. Deze verenigingen 
geven ons aan dat er buiten proportionele druk op de capaciteit van de binnensportfaciliteiten staat. 
Meerdere binnensportverenigingen hebben momenteel lange wachtlijsten, vooral bij de jeugd. De 
Maastrichtse VVD-fractie is van mening dat elk kind de sport die het kind prefereert zou moeten 
kunnen spelen en de gemeente moet zorgen voor redelijke en voldoende capaciteit. De Maastrichtse 
VVD-fractie heeft enkele vragen. 

 
1. Herkent het college zich in de bevinding dat er een capaciteitsprobleem is waardoor er lange 

wachtlijsten zijn bij sportverenigingen? Indien u dit herkent, wat gaat u de komende jaren 
doen om het probleem op te lossen? 

2. Is Maastricht Sport in gesprek met verenigingen over de problemen die gespreid sporten 
over meerdere locaties voor deze vereniging opleveren? Zo ja, welke oplossingen draagt u 
aan? 

3. Hoe relateert het probleem van lange wachtlijsten zich tot nieuw te bouwen sporthallen? 
Bent u met ons van mening dat bij nieuwbouw meer dan voldoende capaciteit beschikbaar 
moet zijn voor (toekomstige) sportende Maastrichtenaren? 

4. Is het college bekend met de wens van UM Sport om eventueel meer tijdsloten te vullen, 
mochten deze voorradig zijn in gemeentelijke gebouwen? 

5. Is het college het met de VVD-fractie eens dat een kruisbestuiving tussen 
studentensportverveningen en burgersportverenigingen de sociale cohesie in de stad kan 
bevorderen? Wordt dit ook meegenomen in het ontmoetingsbeleid? 

6. Wetende dat we, helaas, in onze stad te maken hebben met de gezondheidsachterstand die 

Zuid-Limburg treft, bent u het met de VVD eens dat iedereen in de stad recht heeft op een 

plek om gezond en voldoende te kunnen sporten wanneer hij of zij dat wil?  

 
Met vriendelijke groet, 
 

Siem Verkoijen 

VVD Maastricht 


